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Abstract (en)
The aperture frame (2) arranged on the outside on the frame profile (1) in the closed state of the window or door engages behind a lug formation
(10) on the window pane or door panel frame (3). The lug formation has a flank area (11), which runs parallel to a formed-in area (12) on the
aperture frame. The formed-in area on the aperture frame is formed U-fashion with outwardly widened arms (13.1). The freely extending face edge
of the aperture frame locates on the pane or panel frame. There is a groove (14) in the face edge, in which a lip seal (15) is arranged. The lip seal
engages in a trough or groove in the window pane or door panel frame.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Kunststoffhohlprofil für ein Fenster oder eine Tür bestehend aus einem Rahmenprofil (1) mit Blendrahmen (2) in dem ein
Fenster- oder Türflügelrahmen (3) schwenkbar und oder kippbar angeordnet ist. Aufgabengemäß soll ein derartiges Kunststoffhohlprofil für Fenster
oder Türen einbruchsicherer gestaltet werden. Erfindungsgemäß wird hierzu vorgeschlagen, dass der zur Aussenseite angeformt angeordnete
Blendrahmen (2) am Rahmenprofil (1) im geschlossenen Zustand des Fensters oder der Tür eine am Fenster- oder Türflügelrahmen (3) angeformte
Nase (10) hintergreift. <IMAGE>
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